

Title (en)

Household appliance comprising a steam-generating base connected by a steam line to a tool for vertical smoothing of laundry

Title (de)

Elektrohaushaltsgerät, das eine Dampf erzeugende Station umfasst, die über eine Dampfleitung mit einem Werkzeug für die vertikale Glättung der Wäsche verbunden ist

Title (fr)

Appareil électroménager comportant une base génératrice de vapeur reliée par un conduit de vapeur à un outil pour le défroissage vertical du linge

Publication

**EP 2868798 A1 20150506 (FR)**

Application

**EP 14188935 A 20141015**

Priority

FR 1360691 A 20131031

Abstract (en)

[origin: US2015114048A1] Electric household appliance comprising a steam generating base (1) connected by a steam line (2) to a tool (3) such as a crease removing head for the vertical removal of creases from linens, the appliance having at least one rod (5, 6) for the suspension of an article to be ironed, the rod (5, 6) being supported by a single pole (4) extending upwards from the base (1) and capable of occupying a work position in which the rod (5, 6) is disposed transversely to the pole (4), characterized in that the rod (5, 6) in the work position extends from just one side of the pole (4) and over a length greater than 25 cm.

Abstract (fr)

Appareil électroménager comprenant une base (1) génératrice de vapeur reliée par un conduit de vapeur (2) à un outil (3) pour le défroissage vertical du linge, tel une tête de défroissage, l'appareil comportant au moins une barre (5, 6) pour l'accrochage d'un article à repasser, la barre (5, 6) étant supportée par un unique mât (4) s'étendant vers le haut depuis la base (1) et pouvant occuper une position de travail dans laquelle la barre (5, 6) est disposée transversalement au mât (4), caractérisé en ce que, en position de travail, la barre (5, 6) s'étend sur un seul côté du mât (4) et sur une longueur supérieure à 25 cm.

IPC 8 full level

**D06F 73/00** (2006.01); **D06F 87/00** (2006.01)

CPC (source: CN EP US)

**D06F 73/00** (2013.01 - CN EP US); **D06F 87/00** (2013.01 - EP US); **F22B 1/284** (2013.01 - US)

Citation (applicant)

US 7516565 B1 20090414 - TSEN SAMSON [TW]

Citation (search report)

- [I] WO 2007108577 A1 20070927 - HAHN GYUNG-HEE [KR]
- [A] FR 2981668 A1 20130426 - SEB SA [FR]

Cited by

CN104923430A; FR3092593A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2868798 A1 20150506; EP 2868798 B1 20190612;** CA 2866667 A1 20150430; CA 2866667 C 20210323; CN 104594008 A 20150506; CN 104594008 B 20190809; FR 3012475 A1 20150501; FR 3012475 B1 20151023; MX 2014013298 A 20150528; MX 360798 B 20181116; US 2015114048 A1 20150430; US 9493905 B2 20161115

DOCDB simple family (application)

**EP 14188935 A 20141015;** CA 2866667 A 20141007; CN 201410584736 A 20141027; FR 1360691 A 20131031; MX 2014013298 A 20141031; US 201414524351 A 20141027